
 

 
 

Protokoll nr 6 fört vid ordinarie styrelsemöte   
Mellansvenska avdelningen måndag 17 juni 2024 

kl. 19.30 via Teams. 
 

Närvarande:  

  Christina Sohlman ordf.    

  Cecilia van der Meulen sekr.    

  Anna Malmström kassör  

  Mia Borg vice ordf.  

  Caroline Arogén Lundqvist ledamot   

  Sussi Broman ledamot  
  Charlotta Ringblom suppleant 

  Aime Ambrosen suppleant    
 

Anmält förhinder:    

  Carina Enberg ledamot 

   

    
 § 53 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 54 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 55 Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes efter tillägg till § 57a. 

 

§ 56 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Aime Ambrosen.  

 

§ 57a Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

  De medskick styrelsen fick av årsmötet kvarstår. 

  Carina Enberg åtar sig att boka domare och lokal till årsmötet 2025.  Punkten  

  kvarstår.   

  Protokollet gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 

 

§ 57b Beslut fattade mellan möten 

  Inga besluta fattade mellan mötena.   

 

§ 58 Ekonomi/inköp 

  Anna Malmström, kassör, konstaterar att ekonomin som fortsatt är god och  

  stabil samt konstaterar att vi inte har fått pengar för Q1 ännu.  

  Styrelsen diskuterar avgifterna för kurser och utställningar samt den ökade  

  svårigheten att fylla kurserna. 

   



 

  Ny arkiveringslag from 01 juli 2024 vilket bl.a. betyder att inget i den  

  ekonomiska redovisningen behöver sparas fysiskt utan det räcker med att spara  

  digitalt. 

     

§ 59 Utställning 

Den inofficiella utställningen i Gubbängen i maj hade lite färre anmälda än det  

  har varit de senaste åren. Det blev en bra dag med nöjda besökare. 

  Till Gimo utställningen var det normalt antalet anmälda hundar och dagen flöt   

  på utan några konstigheter. 

   

  Kommande: 

  Till STOXA i juli har anmälningstiden inte gått ut ännu. 

  

  Domarkommitté: Vi behöver snarast en ny domarkommitté, Chicki, ordförande,  

  och Sussi Broman, ledamot, tar sig an detta arbete. Punkten kvarstår. 

      

§ 60a Aktiviteter/utbildning/PF/Verksamhetskonferensen 

  Inget att rapportera.  

   

§ 60b Verksamhetsträffar sektioner och ombud 

  Den digitala kunskapen i webinariegruppen behöver förstärkas. Caroline Arogén  

  Lundqvist kan vara behjälplig. Webinariegruppen fortsätter samtalet i separat  

  chatt. 

   

§ 61 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

  Pudelnytt: Caroline Arogén Lundqvist, ledamot, påminner om den kommande  

  deadlinen 15 augusti för inskickat material, för övrigt rullar allt på som vanligt.  

  det på som vanligt.  

  I övrigt inget att rapportera. 

 

§ 62  Inkomna skrivelser 

  för tiden 2024-05-04 – 2024-06-14 

 

1. Kunduppföljning Enklare kunduppföljning (20240514) 

2. Camilla Moqvist Protokoll 2 från Norra (20240522) 

3. Kassör SPK CS fwd: Förnyelse av klubbförsäkring (20240526) 

4. Sonja Hagelberg Protokoll från SKK (20240528) 

5. Natalie Lundberg Intresseanmälan ombud Östgötapudlarna  

    (20240606) 

6. Fakturera enklare Att fakturera ska va mycket enkelt (20240612) 

 

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov. 

                     Ref. punkt 5 Caroline Arogén Lundqvist, ledamot, tar kontakt med vårt nya 

ombud  för handledning och stöttning. 

 

§ 63a Rapporter  

 Inget att rapportera.  

 



 

§ 63b Sektioner, ombud och BPH 

  Lägersektionen har ”högsäsong” och även i år är lägret fullt. 

  Är det nya ombudet i Dalarna kontaktat? Punkten kvarstår eftersom Carina  

  Enberg anmält frånvaro.  

  Uppsala avslutade terminen med promenad och korvgrillning igår.  

  Tävlingslydnad, viltspår och Nosework är inplanerade aktiviteter 

  BPH i Östervåla har platser kvar. Dela! 

    

 

§ 64 Övriga frågor 

  Frågan om ”arkivering” kvarstår ordf. Christina Sohlman, mailar CS.  

  Signering av SPK-M:s protokoll måste ske i två steg för att allt ska bli korrekt. 

  Cecilia, sekreterare, förklarar. 

 

§ 65 Nästa möte 

  Nästa styrelsemöte blir 11 juli kl. 19.00 på lägret. 

  Diskussion om fysiska styrelsemöten, vilket både är ett medskick från årsmötet  

  och ett önskemål i styrelsen, de stora kilometeravstånden samt möjligheten ha få  

  ha med hundar är de springande punkterna. Styrelsen enas om att ha ett fysiskt  

  styrelsemöte som första möte efter årsmötet samt ett under hösten förslagsvis i  

  oktober. Ordförande tar fram datumförslag. 

   

§ 66 Avslutning 

 Ordförande önskar glad midsommar och avslutar mötet. 

   

 

 

Vid protokollet 

 

 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras av 

 

 

Christina Sohlman   Aime Ambrosen 

 

 

 

 


